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Z á p i s n i c a   z  26. r i a d n e h o    z a s a d a n i a 

Obecného zastupiteľstva v Zborove nad Bystricou konaného dňa 29. septembra 2017  

----------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

P r o g r a m:  1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva, 

  2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

  3. Kontrola plnenia uznesení 

  4. Schválenie záložnej zmluvy v prospech ŠFRB      

  5. Schválenie podania projektov obce 

  6. Listy od občanov 

  7. Rôzne 

  8. Schválenie uznesení 

  9. Záver 

   

1. Otvorenie 

 Rokovanie  Obecného zastupiteľstva v Zborove nad Bystricou ( ďalej len OZ) otvoril 

a viedol starosta obce PaedDr. Juraj Hlavatý. Pán starosta konštatoval, že je prítomných 7 

poslancov z 9 členného obecného zastupiteľstva a je teda spôsobilé sa uznášať. P. poslanci     

Šurkala a Ďurana sú ospravedlnení. Starosta obce predniesol návrh programu rokovania tak, 

ako bol poslancom doručený.   K návrhu programu neboli vznesené iné návrhy, pán starosta dal 

za  návrh programu hlasovať. 

         Hlasovalo  

         za: jednohlasne 

2.Určenie zapisovateľa návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
 

Pán starosta určil zapisovateľku zápisnice pracovníčku OÚ Máriu Jánošíkovú. 

Do návrhovej komisie boli schválení: 

František Madaj, poslanec OZ  

Ing.Milada Abdul Karimová,  poslankyňa OZ 

Za overovateľov zápisnice boli schválení: 

Ľubomír Kubla, poslanec OZ 

Vlasta Podoláková, poslanec OZ 

     Hlasovalo:  

                         za: jednohlasne 

3. Kontrola plnenia uznesení 

 Správu o kontrole plnenia uznesení predniesla p. Jánošíková, zapisovateľka OZ. 

Hovorila, že na 24. riadnom zasadnutí OZ konanom dňa 23.6.2017 bolo prijatých 11 uznesení 

od č. 186 – 195 a na 25.mimoriadnom zasadnutí OZ konanom 25.8.2017 bolo prijatých                   

5 uznesení od č. 196 – 200. Konštatovala, že uznesenia boli schvaľovacieho charakteru. Sú 

plnené.  Všetky uznesenia boli pánom starostom podpísané.  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 201 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou   

B E R I E    N A  V E D O M I E 
správu o plnení uznesení z rokovania OZ zo dňa 23.6.2017 a zo dňa  25.8.2017. 

           Hlasovalo: 

              za: jednohlasne 
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4. Schválenie záložnej zmluvy v prospech ŠFRB 

 Pán starosta podal návrh na základe úverovej zmluvy č. 500/802/2015 v ktorom               

Obec Zborov nad Bystricou požiada o zriadenie záložného práva na stavbu Zariadenie                    

pre seniorov č.s. 201 na parc. CKN č. 256/2 v prospech Štátneho fondu rozvoja bývania. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 202 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou   

SCHVAĽUJE 

záložné právo/záložnú zmluvu na zabezpečenie úveru na základe Úverovej zmluvy                             

č. 500/802/2015 na sumu 618 200 € k nehnuteľnostiam nachádzajúcich sa v katastrálnom 

území Zborov nad Bystricou, zapísané na liste vlastníctva č. 703, a to: 

A) stavba číslo súpisné 201 postavená na pozemku parc. reg. CKN č. 256/2 (popis stavby: 

Zariadenie pre seniorov č. s. 201), 

B)  parcelu registra CKN č. 256/2, zastavané plochy a nádvoria o výmere 1160 m2. 

          Hlasovalo:  

                                za: jednohlasne  

 

5. Schválenie podania projektov obce 

 Na základe Výzvy na predkladanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok na 

zlepšenie zásobovania pitnou vodou, čistenie odpadových vôd, kanalizácia, kód výzvy: IROP-

PO4-SC421-2016-19 chce obec podať žiadosť o NFP na Ministerstvo pôdohospodárstva 

a rozvoja vidieka SR k projektu „ Rekonštrukcia vodojemu Zborov nad Bystricou – 2 etapa“ 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 203 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou   

A/ POVERUJE 

starostu obce doplnením tohto uznesenia o finálne sumy projektu na základe údajov                        

vo vypracovanej žiadosti o NFP. 

B /SCHVAĽUJE:  

1. predloženie žiadosti o NFP za účelom realizácie projektu „Rekonštrukcia vodojemu   Zborov 

nad Bystricou – 2. etapa“ realizovaného v rámci výzvy IROP-PO4-SC421-2016-19,     ktorého 

ciele sú v súlade s platným územným plánom obce a platným programom rozvoja     obce, 

2. zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, 

3. zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu a     

poskytnutého NFP v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci......., 

4. zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce. 

            Hlasovalo:  

                                za: jednohlasne  

 

5.1. Žiadosť o Nenávratný finančný príspevok na realizáciu projektu „Rekonštrukcia        

telocvične ZŠ a MŠ Zborov nad Bystricou“ 

 Na základe Výzvy na predkladanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok na rozvoj 

výchovy a vzdelávania žiakov v oblasti telesnej výchovy a športovej výchovy formou 

dostavby, rekonštrukcie alebo výstavby novej telocvične na rok 2017 chce obec Zborov nad 

Bystricou podať žiadosť o NFP na Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu Slovenskej 

republiky k projektu s názvom „Rekonštrukcia telocvične ZŠ a MŠ Zborov nad Bystricou“. 

 

 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 204 
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Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou   

A/ POVERUJE 

starostu obce doplnením tohto uznesenia o finálne sumy projektu na základe údajov                             

vo vypracovanej žiadosti o NFP, 

B/ SCHVAĽUJE 

1. predloženie žiadosti o NFP za účelom realizácie projektu „ Rekonštrukcia telocvične ZŠ     

a MŠ Zborov nad Bystricou realizovaného v rámci výzvy na predkladanie žiadosti                           

o nenávratný finančný príspevok na rozvoj výchovy a vzdelávania žiakov v oblasti telesnej 

a športovej výchovy formou dostavby, rekonštrukcie alebo výstavby novej telocvične na rok 

2017, 

2. zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu                      

vo    výške rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu poskytnutého NFP v súlade 

s podmienkami poskytnutia pomoci   

          Hlasovalo:  

                                za: jednohlasne  

6. Listy od občanov 

6.1. Sťažnosť p. Anny Michalcovej, bytom Zborov nad Bystricou č. 675 voči listu zo dňa 

6.9.2017 (Vaša značka 63, 106, 126/2017 a sťažnosť voči zápisnici OZ zo dňa 24.2.2017 bod č. 

5) 

 List p. Michalcovej bol doručený do podateľne OÚ dňa 20.9.2017 a zaevidovaný                  

pod č. 1018/2017. Na vedomie ho p. Michalcová zaslala i väčšine poslancom OZ, ktorí boli už 

oboznámení s obsahom listu resp. sťažnosti. Poslanci sa s obsahom sťažnosti zaoberali a 

k uvedenému listu prijali nasledovné uznesenie. 

  

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 205 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou   

UKLADÁ 

pracovníkom obecného úradu prešetriť list č. 1018/17 zo dňa 20.9.2017 od Anny Michalcovej, 

bytom Zborov nad Bystricou č. 675 a to v súlade s prijatými zásadami postupu pri vybavovaní 

sťažností a petícií v podmienkach obce Zborov nad Bystricou schválené uznesením OZ č. 

197/2017 zo dňa 25.8.2017 v Zborove nad Bystricou. 

 

Termín: ihneď 

Zodpovední: Jánošíková, JUDr. Valková 

        Hlasovalo:  

                                za: jednohlasne  

 

6. 2. Sťažnosť p. Emila Šlapku, bytom Zborov nad Bystricou č. 280 

 Pán starosta prečítal sťažnosť p. Šlapku, v ktorej sa sťažuje na rušenie nočného kľudu 

pri poriadaní Zborovských slávností 2017. Sťažnosti p. Šlapku Emila obecné zastupiteľstvo 

vyhovelo a prijalo nasledovné uznesenie.  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 206 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou  

A/ SCHVAĽUJE 

pre budúce konanie Zborovských slávnosti čas 2130 hod., ako konečnú hodinu vystúpenia 

interpretov a reprodukovanej hudby. Následne do 2200 hod. je potrebné zabezpečiť nočný kľud.  

 

B/ UKLADÁ 
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pracovníkom Mestskej polície v Krásne nad Kysucou na základe zmluvy o spolupráci,  zvýšené 

monitorovanie katastra obce Zborov nad Bystricou v časti staviská  a zároveň dohliadať v tejto 

časti na dodržiavania nočného kľudu počas nočnej služby.  

  

Termín: priebežne 

Zodpovední: pracovníci mestskej polície Krásno nad Kysucou 

           Hlasovalo:  
                                 za: jednohlasne  

6.3. List p. Františka Červeníka, bytom Zborov nad Bystricou č. 454 

Pán starosta predniesol žiadosť p. Červeníka, v ktorej žiada doriešenie odvodnenia 

dažďových vôd z budovy č.s. 224, Hasičskej zbrojnice. Obecné zastupiteľstvo konštatuje, že 

Obec Zborov nad Bystricou v súčasnom období podala dve žiadosti o získanie nenávratnej 

finančnej dotácie z prostriedkov EÚ a prostriedkov Ministerstva vnútra SR a to konkrétne:  

1. Obnova hasičskej zbrojnice Zborov nad Bystricou – prostriedky z Ministerstva vnútra 

2. Oddychová zóna Alexandra Trizuljaka a Vincenta Hložníka – prostriedky z IROP (EÚ)  

Oba tieto projekty riešia aj odvodnenie dažďových vôd z budovy č.s. 224                                        do 

novovybudovaného trativodu.  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 207 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou  

POVERUJE 

starostu obce prípravou a odpoveďou na list č. 836/2017 pre p. Červeníka Františka.  

Hlasovalo:  

                                za: jednohlasne  

6.4.  Otázky na zasadnutie OZ od občanov u Gorilov a Mičov 

 Pani poslankyňa Podoláková, predniesla nasledovné otázky a pripomienky od občanov 

zo svojho obvodu:   

1. Na chodníkoch v časti dvor u Mičov i v časti dolný koniec u Kocifajov v zákrute pravidelne 

parkujú osobné automobily. Vozidlá parkujú z časti na chodníku a z časti zasahujú                          

do jazdného pruhu vozovky. Chodníky sú určené pre chodcov a nie na parkovanie osobných 

automobilov. Mamička s kočíkom po chodníku neprejde, snaží sa prejsť po vozovke a vodič 

musí spomaliť, dávať pozor na mamičku, na auto stajace a zasahujúce do vozovky a ešte aj           

na autá v protismere. Každá rodina má okolo rodinného domu dvor, automobily by si mali 

parkovať na svojom pozemku. Je možné tieto rodiny zo strany obce upozorniť, nech sa to 

nemusí hneď riešiť cez políciu, alebo ako postupovať, aby to hneď spoluobčania nebrali zle?  

Odpoveď: Pravidlá cestnej premávky rieši zákon č. 8/2009 Z.z. o cestnej premávke, kde patrí 

aj parkovanie vozidlami na chodníku. Konkrétne túto problematiku rieši § 52 zákona, kde sa 

ustanovuje, že "Iní účastníci cestnej premávky než chodci nesmú chodník používať. To neplatí, 

ak dopravnou značkou alebo dopravným zariadením je určené inak alebo ak ide o zastavenie 

alebo státie vozidla, pri ktorom ostane voľná šírka chodníka najmenej 1, 5 m okrem zóny s 

dopravným obmedzením spočívajúcim v zákaze zastavenia alebo státia a zóny  s plateným 

alebo regulovaným státím. To znamená, že ak dopravným obmedzením napr. 

obmedzujúcimi dopravnými značkami nie je zakázané zastavenie a státie, tak je možné 

parkovať aj na chodníku ak zvyšná voľná časť chodníka je najmenej 1,5 m. 

Túto problematiku už viackrát riešila naša mestská polícia a vždy bolo auto zaparkované tak, 

že ostával voľný priestor v šírke min. 1,5m. V tomto prípade sme ako obec bezmocná.  

 

2. Posledný termín začatia výstavby kanalizácie, o ktorom boli občania informovaní bol 

september 2017, aké sú aktuálne informácie. Nič sa nedeje, informácie nie sú žiadne na KT, 

aký bude nový termín začatia prác- v prípade zmeny termínu dôvod? 
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Odpoveď: S výstavbou kanalizácie by sa malo začať na jar 2018 v celom regióne, čiže 

Bystrickej doline. Všetko však závisí od procesu verejného obstarávania a jeho kontroly                 

zo strany Úradu pre verejné obstarávanie.  Minulý rok v októbri 2016 bola dokumentácia 

z procesu verejného obstarávania, ktoré vykonal SEVAK a.s. Žilina, ako žiadateľ NFP,    

odovzdaná na riadiaci orgán, ktorý ju následne odovzdal na úrad pre verejné obstarávanie. 

Proces kontroly stále prebieha a predpokladáme, že do konca roka 2017 bude ukončený. 

Harmonogram, v akom čase sa bude robiť u nás v Zborove nad Bystricou, ešte nie je 

vypracovaný a odsúhlasený, takže presný dátum, kedy sa bude realizovať spádová (gravitačná) 

kanalizácia teraz nedokážeme na 100% povedať.  

3. V letných mesiacoch sa vyvážali popolnice 2x do mesiaca (veľa z nás ich malo naplnených 

do 1/3 objemu), teraz v jesennom a zimnom období sa budú vyvážať popolnice už len raz 

mesačne- dôvod? Budú v čase jesenného upratovania pristavené aj nejaké veľkoobjemové 

kontajnery? 
Odpoveď: Naši občania disponujú 240 l popolnicami oproti susedným obciam a mestu, ktoré 

majú 120 l popolnice. Vývoz odpadu je služba, ktorú by si mali hradiť v plnej výške. Poplatok 

13€/osoba/rok pokrýva náklady na 70%. Ak si občania žiadajú zmeniť pravidelnosť a chcú 

vyvážať častejšie, musia si za túto službu zaplatiť viac podľa nákladov na vývoz. 

Veľkoobjemové kontajnery sú nahradené Zberným dvorom u Kocifajov, kde občania môžu 

v pracovnej dobe prípadne sa dohodnúť v sobotu odovzdať veľkoobjemový odpad.  

4. poďakovanie organizátorom hodových slávností 2017 – bolo super, aj keď nám to počasie 

nevyšlo, ale to sa objednať nedá. 

7. Rôzne 

7.1. Odvodnenie MK u Mičov a Gorilov 

Pani Podoláková sa pýtala na riešenie odvodniť MK u Mičov a Gorilov. Toho roku viac pršalo 

a spoluobčania mali veľké problémy chodiť po MK. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 208 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou  

POVERUJE 

starostu obce prípravou projektového a technického riešenia MK č. 14 a 17 u Mičov a Gorilov 

vsakovacích a odvodňovacích priepustov v týchto MK. 

           Hlasovalo:  

                                za: jednohlasne  

7.2. Žiadosť o finančnú podporu na rok 2017 

 p. starosta prečítal list DANCE CLUB Čadca, Občianske združenie SPORTtheam 

Oščadnica, v ktorom žiadajú o finančnú podporu pre klub športového tancovania, ktorý 

navštevujú aj deti z našej ZŠ. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 209 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou  

NESCHVAĽUJE 

žiadosť o finančnú podporu DANCE CLUB Čadca z dôvodu na rok 2017 v rozpočte  obce nie 

sú voľné finančné prostriedky.  

Hlasovalo:  

                             za: jednohlasne 

 

 

7.3. Stanovenie stravnej jednotky pre dôchodcov 
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       Pán starosta navrhol stravnú jednotku pre dôchodcov v sume 2,30 €. Z toho príspevok               

na režijné náklady budú 30% a stravná jednotka 70%.  Poslanci podporili návrh  za stravnú 

jednotku 2,50 €, nakoľko sa zvyšujú ceny za potraviny. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 210 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou  

A/ SCHVAĽUJE 

stravnú jednotku vo výške 2,50€ za jeden obed pre podpornú sociálnu službu jedálne zariadenia 

pre seniorov Harmónia Zborov nad Bystricou, 

B/ SCHVAĽUJE 
rozdelenie stravnej jednotky z cenníka stravy Zariadenia pre seniorov Harmónia a to vo výške 

30% zo stravnej jednotky na režijné náklady a 70% zo stravnej jednotky na nákup potravín.  

           Hlasovalo:  

               za: Mgr. Stasinková, Madaj, Kováčová, Podoláková , Kubla, Ing. Abdul Karimová 

               proti:0 

                         zdržal sa: Targoš 

 

7.4. Návrh na odkúpenie časti pozemku u Podolákov 

       Pán starosta hovoril, že v lokalite u Podolákov pri pani Pupikovej zasahuje pozemok                  

do MK. Podielovým spoluvlastníkom uvedeného pozemku je i p. Kuljovský Jozef, ktorý chce 

obci odpredať svoj podiel cca 40 m2, čím by sa rozšírila MK. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 211 

Obecné zastupiteľstvo v Zborove nad Bystricou  

POVERUJE  

starostu obce prípravou kúpnej zmluvy a všetkých potrebných náležitosti na nákup podielov 

parcely pod miestnou komunikáciou v súlade so zákonom č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších zmien, doplnkov a novelizácií v termíne na najbližšie zastupiteľstvo. 

           Hlasovalo:  

                             za: jednohlasne 

 

7.5. Návrhy a pripomienky poslancov 

 

Ing. Abdul Karimová konštatovala, že v tomto roku sa nečistili potôčiky v obci. Sú 

v katastrofálnom stave. Podotkla, že občania si už neplnia povinnosť, že by mali vykosiť 

pozemky okolo potôčikov, ktoré sa nachádzajú na ich pozemku. 

Mgr. Stasinková hovorila, že už nie sú pracovníci na verejnoprospešných prácach, ktorí tieto 

potôčiky čistili. Občania sa naučili, že všetko v obci robili pracovníci na VPP. 

Ing. Abdul Karimová upozornila, že v lokalite u Válkov nevojde smetný voz k rodinným 

domom a občania musia popolnice voziť až k hlavnej ceste. 

Odpoveď: Pán starosta pošle pracovníčku OÚ spolu so smetným vozom a skontroluje či sa dá 

vojsť do uličky alebo nie. 

Mgr. Stasinková požiadala o zasypanie jamy a úpravu terénu pri cyklotrase. 
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8. Schválenie uznesení 

Pani Ing. Abdul Karimová,  členka návrhovej komisie predniesla Uznesenia zo zasadania OZ. 

     

          Hlasovalo:  

                             za: jednohlasne 

9. Záver   
Pán starosta  poďakoval  prítomným poslancom OZ za účasť a ukončil  zasadanie obecného 

zastupiteľstva. 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

1. Overovateľ: 

 Ľubomír Kubla     .................................................. 

 

 

2. Overovateľ: 

Vlasta Podoláková     .................................................... 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Marcel Kormanec      PaedDr. Juraj Hlavatý 
      prednosta OÚ        starosta obce 
 

 

 

 

 

 
 

 


